

الشروط والأحكام

1. لا يُشترط الشراء للمشاركة في المسابقة، وتُعد المشاركة متاحة للجميع وفقاً للضوابط والشروط والأحكام الواردة أدناه.
2. تُعد مشاركة المتسابق في المسابقة موافقة صريحة ونهائية على جميع الشروط والأحكام الواردة في هذه الوثيقة وأي تحديثات أو تعديلات يتم الإعلان عنها من قبل الجهة المنظمة.
3. تبدأ الحملة بعد الحصول على جميع الموافقات والتصاريح النظامية اللازمة من الجهات المختصة، وتستمر لمدة (33) ثلاثة وثلاثين يوماً من تاريخ الإطلاق المبدئي المحدد في 2026-06-16م، ويجوز تأجيلها أو تمديدتها أو تعديل مدتها بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات ذات العلاقة.
4. تخضع هذه المسابقة والشروط والأحكام الخاصة بها لكافة الأنظمة والتعليمات المعمول بها في المملكة العربية السعودية.
5. لا يحق لموظفي الشركة العربية لتجارة المواد البترولية (إيسكو)، أو موظفي الشركة المشغلة شركة الارتباط الذكي لتقنية المعلومات المحدودة (eCupon)، أو موظفي الغرف التجارية، أو موظفي وكالات الإعلان والدعاية المرتبطة بالمسابقة، أو أقاربهم من الدرجة الأولى، المشاركة في المسابقة.
6. يجب أن يكون اسم المشارك مطابقاً تماماً للاسم ورقم الهوية المسجلين في الهوية الرسمية المعتمدة داخل المملكة العربية السعودية (الهوية الوطنية أو هوية مقيم)، وأن يتم إدخال الاسم كاملاً باللغة العربية أو الإنجليزية كما هو مدون في الهوية الرسمية.
7. يشترط أن تكون الهوية الرسمية سارية المفعول عند استلام أي جائزة، كما يشترط توفر عضوية فعالة في برنامج الفرسان للفائزين بجوائز الأبطال وفقاً لشروط وأحكام البرنامج.
8. تفاصيل الجوائز:
 - أ. عدد (1) سيارة هافال موديل 2026.
 - ب. عدد (50) فائزاً بأبطال الفرسان بواقع (20,000) ميل لكل فائز.
 - ج. عدد (26) كوبون صيانة مجانية بقيمة (350) ريال سعودي غير شامل ضريبة القيمة المضافة لكل كوبون.
9. يتم إجراء السحب والإعلان عن النتائج وفق الإجراءات والضوابط المعتمدة من الغرفة التجارية والجهات المختصة والشركة المشغلة.
10. يمنح المشارك فرص دخول للسحب وفق آلية احتساب الفرص المعلنه من الجهة المنظمة، على أن تُحتسب كل فرصة بشكل مستقل وتدخل في السحب المعتمد.
11. يتم التواصل مع الفائزين عبر رقم الجوال أو البريد الإلكتروني أو تطبيق واتساب المسجل في بيانات المشاركة خلال مدة لا تتجاوز (45) يوماً من تاريخ إعلان النتائج لاستكمال إجراءات التحقق وتسليم الجوائز.
12. في حال عدم الرد أو تعذر التواصل مع الفائز خلال مدة (5) أيام عمل من تاريخ التواصل الأول، يحق للجهة المنظمة استبعاده واختيار فائز بديل وفق الإجراءات المعتمدة.
13. يتحمل الفائز بجائزة السيارة جميع الرسوم الحكومية المرتبطة بنقل الملكية أو إصدار اللوحات أو التأمين أو أي رسوم نظامية أخرى متعلقة باستلام المركبة، ما لم تعلن الجهة المنظمة خلاف ذلك.
14. يلتزم الفائز بتوقيع جميع المستندات اللازمة لاستلام الجائزة أو نقل الملكية، وتقديم المستندات المطلوبة، بما في ذلك صورة الهوية والرخصة السارية عند الطلب، ويجوز للجهة المنظمة الاحتفاظ بنسخ منها وتقديمها للجهات المختصة أو الغرفة التجارية لأغراض التوثيق.
15. لا يجوز استبدال الجوائز بغير نقدية أو تحويلها أو التنازل عنها إلى أي طرف ثالث تحت أي ظرف.
16. يتم الإعلان عن أسماء الفائزين عبر المنصات الرسمية الخاصة بالجهة المنظمة، ويجوز نشر أسماء أو صور الفائزين بعد الحصول على موافقتهم الخطية المسبقة ووفقاً للأنظمة ذات العلاقة.
17. تحتفظ الجهة المنظمة بحق استبعاد أي مشارك أو إلغاء فوزه في حال مخالفته لأي من الشروط والأحكام أو تقديمه بيانات غير صحيحة أو مضللة أو قيامه بأي محاولة تحايل أو إساءة استخدام للنظام، دون أي التزام بالتعويض.
18. في حال ثبوت إنشاء أكثر من حساب أو استخدام أي وسيلة تهدف إلى زيادة فرص الفوز بصورة غير مشروعة، يتم استبعاد جميع الحسابات المرتبطة بالمشارك وإلغاء أحقيته في أي جائزة.
19. في حال عدم تطابق بيانات الفائز (الاسم، الهوية، رقم الجوال، البريد الإلكتروني) مع البيانات المسجلة في نظام eCupon أو نموذج المشاركة، يتم استبعاده واختيار فائز بديل.
20. يوافق المشارك صراحةً على قيام الجهة المنظمة و/أو الشركة المشغلة بجمع وحفظ ومعالجة بياناته الشخصية واستخدامها لأغراض إدارة المسابقة والتحقق من الأهلية والتواصل مع المشاركين والفائزين، وذلك بما يتوافق مع نظام حماية البيانات الشخصية في المملكة العربية السعودية.
21. يوافق المشارك على استخدام بيانات التواصل الخاصة به لإرسال الإشعارات المتعلقة بالمسابقة والعروض والحملات التسويقية المستقبلية الخاصة بالجهة المنظمة أو شركائها، مع حقه في إلغاء الاشتراك في أي وقت عبر القنوات المعتمدة ووفق الأنظمة ذات العلاقة.
22. تلتزم الجهة المنظمة والشركة المشغلة باتخاذ التدابير التنظيمية والتقنية المناسبة لحماية البيانات الشخصية ومنع الوصول غير المصرح به إليها أو استخدامها أو الإفصاح عنها أو إتلافها بصورة غير مشروعة.
23. يحق للجهة المنظمة الاحتفاظ ببيانات المشاركين للمدة اللازمة لتحقيق الأغراض التشغيلية والتنظيمية والالتزامات النظامية.
24. يوافق المشارك على إمكانية مشاركة بياناته مع الجهات الحكومية أو التنظيمية المختصة أو الغرفة التجارية عند الحاجة لأغراض التحقق أو الامتثال النظامي أو توثيق إجراءات السحب وتسليم الجوائز.
25. يحق للمشارك طلب الوصول إلى بياناته الشخصية أو تعديلها أو تحديثها أو طلب إتلافها وفق الأنظمة المعمول بها من خلال التواصل مع الجهة المنظمة عبر قنواتها الرسمية.
26. تتحمل شركة الارتباط الذكي لتقنية المعلومات المحدودة (eCupon) مسؤولية تشغيل النظام التقني الخاص بالمسابقة وإدارة عمليات السحب الإلكترونية وفق الإجراءات المعتمدة، ولا تتحمل أي مسؤولية عن الجوائز أو تسليمها أو استبدالها.

27. لا تتحمل الجهة المنظمة أو الشركة المشغلة أي مسؤولية قانونية أو تعاقدية عن تأخر أو عدم استلام الجوائز الناتج عن عدم استجابة الفائز أو عدم استكمال المتطلبات اللازمة للاستلام.
28. يحق للجهة المنظمة والشركة المشغلة اتخاذ جميع الإجراءات النظامية اللازمة بحق أي شخص يثبت تقديمه بيانات غير صحيحة أو قيامه بأي محاولة تحايل أو إساءة استخدام للمسابقة أو أنظمتها.
29. في حال وجود أي تعارض بين هذه الشروط والأحكام وأي مواد إعلانية أو تسويقية تخص المسابقة، تكون الأولوية للشروط والأحكام المعتمدة والمنشورة باللغة العربية.
30. يحق للجهة المنظمة تعديل أو تعليق أو إلغاء المسابقة أو أي جزء منها في أي وقت بسبب ظروف خارجة عن الإرادة أو لأسباب تنظيمية أو نظامية أو تقنية، على أن يتم الإعلان عن ذلك عبر القنوات الرسمية المعتمدة.
31. لا تتحمل الجهة المنظمة أو الشركة المشغلة أي مسؤولية عن أي أعطال تقنية أو انقطاعات في شبكات الاتصالات أو الإنترنت أو الأنظمة الإلكترونية أو أي ظروف خارجة عن الإرادة قد تؤثر على التسجيل أو المشاركة أو السحب أو استلام الجوائز.
32. تقع على عاتق المشارك مسؤولية التأكد من صحة واكتمال البيانات المقدمة عند التسجيل، ولا تتحمل الجهة المنظمة أو الشركة المشغلة أي مسؤولية عن فقدان فرصة المشاركة أو الفوز نتيجة تقديم بيانات غير صحيحة أو غير مكتملة.
33. في حال فرض أي رسوم أو ضرائب أو التزامات مالية نظامية مرتبطة بالجوائز بموجب الأنظمة المعمول بها، يتحمل الفائز تلك الالتزامات ما لم تعلن الجهة المنظمة خلاف ذلك.
34. تعتبر قرارات الجهة المنظمة والغرفة التجارية والشركة المشغلة فيما يتعلق بأهلية المشاركين وصحة إجراءات السحب والتحقق من الفائزين نهائية وملزمة وفق الأنظمة المعمول بها.
35. لا تتحمل الجهة المنظمة أو الشركة المشغلة أي مسؤولية عن أي أضرار أو خسائر مباشرة أو غير مباشرة قد تنتج عن استخدام الجائزة أو الانتفاع بها بعد استلامها من قبل الفائز.
36. في حال اكتشاف أي خطأ مطبعي أو تقني أو إداري يتعلق بإعلان الجوائز أو عددها أو قيمتها أو آلية منحها، يحق للجهة المنظمة تصحيح الخطأ واتخاذ الإجراءات المناسبة وفق الأنظمة والتعليمات المعمول بها.
37. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لأنظمة المملكة العربية السعودية، وتكون المحاكم المختصة في المملكة العربية السعودية هي الجهة المختصة بالنظر في أي نزاع ينشأ عنها.
38. تعتبر النسخة العربية من هذه الشروط والأحكام هي النسخة الرسمية والمعتمدة قانونياً، وفي حال وجود أي اختلاف أو تعارض بينها وبين أي ترجمة أخرى، تكون الأولوية للنسخة العربية.

Terms & Conditions

1. No purchase is required to participate in the Promotion. Participation is open to all eligible individuals subject to the terms, conditions, and requirements set forth herein.
2. Participation in the Promotion constitutes the participant's express and irrevocable acceptance of these Terms and Conditions and any amendments or updates announced by the Organizer.
3. The Promotion shall commence upon obtaining all required regulatory approvals and permits from the competent authorities and shall continue for a period of thirty-three (33) days from the initial launch date of 16/06/2026. The Promotion period may be postponed, extended, or amended subject to the necessary approvals from the relevant authorities.
4. This Promotion and these Terms and Conditions shall be governed by all applicable laws and regulations of KSA.
5. Apsco Employees, employees of Smart Information Technology Company (eCupon), employees of Chambers of Commerce, employees of advertising and promotional agencies associated with the Promotion, and their first-degree relatives are not eligible to participate.
6. The participant's name must exactly match the name and identification number stated on a valid official identification document issued in the Kingdom of Saudi Arabia (National ID or Iqama). The participant must enter their full name in Arabic or English exactly as it appears on the official identification document.
7. The participant's official identification document must be valid at the time of prize collection. Winners of Alfursan Miles prizes must also hold an active Alfursan membership in accordance with the program's applicable terms and conditions.
8. Prize Details:
 - a. One (1) Haval vehicle, Model Year 2026.
 - b. Fifty (50) winners of Alfursan Miles, with each winner receiving 20,000 miles.
 - c. Twenty-six (26) free maintenance vouchers, each valued at SAR 350 excluding Value Added Tax (VAT).
9. The draw and announcement of winners shall be conducted in accordance with the procedures and requirements approved by the Chamber of Commerce, the competent authorities, and the Operating Company.
10. Eligible participants shall be awarded entries in accordance with the entry-allocation mechanism communicated by the Organizer, and each eligible entry shall be automatically included in the official electronic draw.
11. Winners will be contacted through the mobile number, email address, or WhatsApp number provided during registration within a maximum period of (45) days from the announcement of the results for verification and prize fulfillment purposes.
12. If a winner fails to respond or cannot be contacted within five (5) business days from the first contact attempt, the Organizer reserves the right to disqualify the winner and select an alternate winner in accordance with the approved procedures.
13. The winner of the vehicle prize shall bear all governmental fees and charges associated with vehicle ownership transfer, license plates issuance, insurance, and any other regulatory fees related to receiving the vehicle, unless otherwise announced by the Organizer.
14. Winners shall sign all required prize acceptance and ownership transfer documents and provide any requested supporting documents, including a copy of a valid identification document and driving license where applicable. The Organizer may retain copies of such documents and provide them to the competent authorities or Chamber of Commerce for verification and record-keeping purposes.
15. Prizes may not be exchanged for cash, transferred, assigned, or substituted under any circumstances.
16. Winners' names may be announced through the Organizer's official channels. Names and photographs of winners may be published only after obtaining their prior written consent and in compliance with applicable laws and regulations.
17. The Organizer reserves the right to disqualify any participant or revoke any prize entitlement if the participant violates these Terms and Conditions, provides false or misleading information, or engages in fraud, abuse, or misuse of the Promotion system, without any obligation to provide compensation.
18. Any participant found to have created multiple accounts or used any method intended to unfairly increase their chances of winning shall be disqualified, and all associated entries shall be deemed invalid.
19. If a winner's information (including name, identification number, mobile number, or email address) does not match the information registered in the eCupon system or participation form, the winner shall be disqualified and an alternate winner may be selected.

20. By participating, the participant expressly consents to the collection, storage, processing, and use of their personal data by the Organizer and/or the Operating Company for purposes related to the administration of the Promotion, eligibility verification, and communication with participants and winners, in accordance with the Personal Data Protection Law of the Kingdom of Saudi Arabia.
21. The participant agrees to receive Promotion-related notifications and future marketing communications, offers, and campaigns from the Organizer and its partners, subject to applicable laws and regulations, with the right to opt out at any time through the approved communication channels.
22. The Organizer and the Operating Company shall implement appropriate technical and organizational measures to protect personal data against unauthorized access, disclosure, alteration, loss, or destruction.
23. The Organizer may retain participants' personal data for the period necessary to fulfill operational, regulatory, legal, and compliance requirements.
24. The participant acknowledges and agrees that their personal data may be shared with competent governmental or regulatory authorities and the Chamber of Commerce when required for verification, regulatory compliance, draw validation, or prize fulfillment purposes.
25. Participants may request access to, correction, updating, or deletion of their personal data in accordance with applicable laws and regulations by contacting the Organizer through its official channels.
26. Smart Link Information Technology Company (eCupon) shall be responsible solely for operating the technical platform and conducting the electronic draw process in accordance with approved procedures and shall bear no responsibility for the prizes, prize fulfillment, or prize replacement.
27. Neither the Organizer nor the Operating Company shall be liable for any delay or failure in prize delivery resulting from a winner's failure to respond or complete the required prize claim procedures.
28. The Organizer and the Operating Company reserve the right to take any legal or regulatory action against any person found to have submitted false information or attempted to manipulate, abuse, or misuse the Promotion or its systems.
29. In the event of any conflict or inconsistency between these Terms and Conditions and any promotional, advertising, or marketing materials related to the Promotion, these Terms and Conditions shall prevail.
30. The Organizer reserves the right to amend, suspend, or cancel the Promotion, in whole or in part, at any time due to circumstances beyond its reasonable control or for regulatory, operational, legal, or technical reasons, provided that such changes are announced through the official channels.
31. Neither the Organizer nor the Operating Company shall be liable for any technical failures, interruptions in telecommunications networks, internet services, electronic systems, or any force majeure event that may affect registration, participation, the draw process, or prize fulfillment.
32. Participants are solely responsible for ensuring the accuracy and completeness of the information submitted during registration. The Organizer and the Operating Company shall not be liable for any loss of participation opportunity or prize entitlement resulting from inaccurate, incomplete, or outdated information.
33. Any taxes, fees, or financial obligations imposed under applicable laws and regulations in connection with the prizes shall be borne by the winner unless otherwise expressly stated by the Organizer.
34. Decisions made by the Organizer, the Chamber of Commerce, and the Operating Company regarding participant eligibility, draw procedures, verification processes, and winner selection shall be final and binding, subject to applicable laws and regulations.
35. Neither the Organizer nor the Operating Company shall be liable for any direct, indirect, incidental, consequential, or special damages, losses, or injuries arising from the acceptance, use, or enjoyment of any prize after delivery to the winner.
36. In the event of any typographical, technical, administrative, or publication error relating to the prizes, their quantity, value, description, or award mechanism, the Organizer reserves the right to correct such error and take appropriate action in accordance with applicable laws and regulations.
37. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia, and the competent courts of the Kingdom of Saudi Arabia shall have exclusive jurisdiction over any dispute arising therefrom.
38. The Arabic version of these Terms and Conditions shall be the official and legally binding version. In the event of any discrepancy or inconsistency between the Arabic version and any translated version, the Arabic version shall prevail.